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PROTOKÓŁ
z posiedzenia

Rady Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US
z dnia 08.10.2020 r.

Obecni członkowie Rady Naukowej zgodnie z listą obecności (lista w załączeniu).

Posiedzenie Rady Naukowej rozpoczął Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. 
Borówka, który przedstawił porządek obrad posiedzenia. Porządek obrad w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie przyjęto (porządek w załączeniu).

Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. Borówka poinformował, że do Dyrektora 
INoMiŚ wpłynęły dwa wnioski awansowe na stanowisko profesora Uniwersytetu Szczecińskiego od dr 
hab. Joanny Dudzińskiej-Nowak oraz dr hab. Izabelli Rząd.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o wszczęciu postępowania awansowego dr hab. 
Joannie Dudzińskiej-Nowak na stanowisko profesora Uniwersytetu Szczecińskiego

Przewodniczący RN oddał głos Dyrektorowi Instytutu. Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, 
poinformował, że oba wnioski spełniają warunki statutowe do ubiegania się o awans na stanowisko 
profesora Uniwersytetu Szczecińskiego. Dyrektor przedstawił dorobek naukowy dr hab. Joanny 
Dudzińskiej-Nowak po uzyskaniu stopnia doktora habilitowanego oraz pozostałe osiągnięcia. Wobec 
braku głosów w dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie.

Rada Naukowa INoMiŚ w głosowaniu tajnym jednogłośnie poparła wniosek Dyrektora Instytutu 
Nauk o Morzu i Środowisku o wszczęcie postępowania awansowego dr hab. Joannie Dudzińskiej- 
Nowak.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o wszczęciu postępowania awansowego dr hab. 
Izabelli Rząd na stanowisko profesora Uniwersytetu Szczecińskiego

Dyrektor Instytutu przedstawił dorobek naukowy dr hab. Izabelli Rząd po uzyskaniu stopnia 
doktora habilitowanego. Wobec braku pytań przewodniczący zarządził głosowanie.

Rada Naukowa INoMiŚ w głosowaniu tajnym jednogłośnie poparła wniosek Dyrektora Instytutu 
Nauk o Morzu i Środowisku o wszczęcie postępowania awansowego dr hab. Izabelli Rząd.

Informacje Dyrektora Instytutu
Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, poinformował, że wraz z Wicedyrektor Instytutu dr 

hab. Joanną Dudzińską-Nowak interweniował u Rektora prof. dra hab. W. Tarczyńskiego w sprawie 
podjętej decyzji o nieuruchomieniu studiów drugiego stopnia na kierunku Geologii, jako że jest to 
kierunek strategiczny dla Instytutu. Dyrektor zgłosił również Rektorowi braki sprzętu komputerowego 
(otrzymano jednego laptopa na cały INoMiŚ), niezbędnego do prowadzenia zajęć dydaktycznych w 
formie zdalnej. Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, poprosił członków RN o przesyłanie 
zapotrzebowania na niezbędny sprzęt, żeby móc wystąpić z wnioskiem o zakup doposażenia 
komputerów stacjonarnych w kamery i mikrofony. Kolejnym zgłoszonym problemem były przestarzałe 
komputery w pracowniach komputerowych INoMiŚ, wobec których UCI odmówiło opieki serwisowej.

Dyrektor INoMiŚ poinformował, że wystąpił do Rektora z wnioskiem o włączenie w struktury 
Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku Muzeum Geologicznego US oraz Stacji Morskiej US w 
Międzyzdrojach, ponieważ przedstawiane kilkukrotnie propozycje zmian w tej sprawie nie odniosły 
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rezultatu. Wniosek uwzględnia również zmianę stanowisk dla obecnych kierowników tych jednostek.
Dyrektor Instytutu zgłosił kandydaturę dr hab. Anny Cedro, prof. US do Rady Wydawniczej, 

która została powołana na jej członka.
Dr hab. inź. Andrzej Osadczuk, prof. US, powołał instytutowy zespół ds. ewaluacji, w skład 

którego weszli: prof. dr hab. Wojciech Piasecki, prof. dr hab. Andrzej Zawal, dr hab. inż. Przemysław 
Śmietana, prof. US, dr hab. Teresa Radziejewska, prof. US, dr hab. Paweł Terefenko, dr Daniel 
Okupny, dr Przemysław Dąbek oraz mgr Łukasz Maciąg. Powołany zespół będzie opracowywał 
wszystkie trzy kryteria brane pod uwagę przy zbliżającej się ewaluacji. Aby jak najlepiej przygotować się 
do oceny Dyrektor poprosił pracowników INoMiŚ o przesłanie planów wydawniczych na przyszły 2021 
rok, podkreślił możliwość dofinansowania procesu wydawniczego, czy tłumaczenia z subwencji 
motywacyjnej. Dr Dominik Zawadzki, spytał, czy podejmowane są kroki, aby w Instytucie nie było 
pracowników z zerowym dorobkiem punktowym za publikacje. Dyrektor poinformował, że w Instytucie 
jest tylko jedna taka osoba, jednak brak jest narzędzi dyscyplinujących, które umożliwiałyby podjęcie 
skutecznych działań. Przedstawiono kilka propozycji „pomocy" mając na uwadze dobro Instytutu.

Dyrektor INoMiŚ uprzedził, że będą porządkowane sprawy odpowiedzialności materialnej za 
mienie US i poprosił o zgłoszenia pracowników, którym należy założyć pole spisowe. Ponadto zostały 
wystawione upoważnienia do pobierania kluczy do pomieszczeń INoMiŚ dla pracowników Instytutu oraz 
studentów i doktorantów (upoważnienia okresowe).

Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, poinformował, że we wrześniu odbyły się dwa 
posiedzenia Uczelnianej Rady ds. Nauki, na których obwieszczono przydzielenie radców prawnych do 
wspomagania w aspektach prawnych poszczególnych Instytutów. Poinformowano również o tworzeniu 
nowego regulaminu organizacyjnego oraz o modernizacji systemu Bazy Osiągnięć Pracowniczych. Na 
drugiej Radzie ds. Nauki przekazywano informacje przygotowywane na posiedzenie Senatu, dotyczące 
głównie powołania do komisji senackich. Poinformowano, że sekcje ds. Studenckich i Kształcenia 
zostały przypisane do Dziekanów Wydziałów. Posiedzenie Senatu US odbyło się 24 IX br. i zostało 
poprzedzone podziękowaniami dla zaproszonego na tę uroczystość ustępującego Rektora prof. dra 
hab. Edwarda Włodarczyka. W trakcie tej uroczystości odsłonięto także portret byłego rektora.

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej INoMiŚ z dnia 30.07.2020 r.
W związku z brakiem uwag do protokołu z posiedzenia RN z dnia 17.09.2020 r. 

Przewodniczący RN zarządził głosowanie jawne, w którym protokół został jednogłośnie przyjęty.

Posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: 
mgr Magdalena Klimczak n
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